

# STYREMØTE NR. 8-2024, NTNUI Langrenn

## Agenda og referat

**Møtetidspunkt:** 14. oktober kl 18.00-20.30

**Sted:** R21, Realfagsbygget

**Kakeansvarlig:**

**Møteleder:** Herborg Skjelle

**Referent:** Martin Haarstad

**Innkalt:** Inger Kvåle Gissinger Julie Meinicke Line Næss Marie Laukli Martin Haarstad

Martine Grøttum Engen Thomas Tefre Tobias Horelt

**Møter digitalt:** Line Næss

**Ikke møtt:** Thomas Tefre

### Saksliste:

- |                     |                                   |
|---------------------|-----------------------------------|
| <b>Sak 1/2024:</b>  | Godkjenne innkalling og saksliste |
| <b>Sak 2/2024:</b>  | Kake og sladder                   |
| <b>Sak 31/2024:</b> | Besøk fra Skiforbundet            |
| <b>Sak 30/2024:</b> | Bli kjent-fest evaluering         |
| <b>Sak 28/2024:</b> | Meråkersamling evaluering         |
| <b>Sak 7/2024:</b>  | Utenlandstur - status             |
| <b>Sak 32/2024:</b> | Bruksvallarna - status            |
| <b>Sak 33/2024:</b> | Styresammensetning                |
| <b>Sak 15/2024:</b> | Sportslig fremover                |
| <b>Sak 16/2024:</b> | Sosialt fremover                  |
| <b>Sak 12/2024:</b> | Generelt                          |
| <b>Sak 13/2024:</b> | Innkomne saker                    |

<b>Sak 01/2024</b>	<b>Godkjenne Innkalling og saksliste</b>	<b>1 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Vedtaks sak</b>	
Saksfremlegger	<b>Herborg Skjelle</b>	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack.</p> <p><i><b>Forslag til vedtak:</b> Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes.</i></p>	
Referat	Godkjent	
Vedtak	<i>Innkalling og saksliste til styremøte 8 godkjennes.</i>	

<b>Sak 02/2024</b>	<b>Kake og sladder</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Fjas</b>	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Innsjekk og sladder	
Referat	Sak 02 referatføres ikke	

<b>Sak 31/2024</b>	<b>Besøk fra Skiforbundet</b>	<b>20 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Herborg Skjelle</b>	
Saksinfo	<p>Vi får besøk av Mari Kvaale Sletvold, som er styremedlem i Norges Skiforbund.</p> <p>Hvilke saker rører seg i ski-Norge for tiden?  Mulighet for å stille spørsmål.  Spørsmål fra medlemmer?</p>	
Referat	<p>3-5. Jan samling unge ledere. Sammen med idrettsgallen. Sjekk interesse også kan vi oppdrive mer informasjon.</p> <p>Økonomisk situasjon i fokus, i gang med omstrukturering for forbundet. Fokus på bredde og rekruttering, utvikling av skiklubbene.</p>	

	Om folk ønsker verv, går gjerne via idrett/skikrets, VK i forbund har styring.
Konklusjon	Hyggelig med besøk

<b>Sak 30/2024</b>	<b>Bli kjent-fest - evaluering</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Julie Meinicke</b>	
Saksinfo	<p>Jevnlig kontakt med Dollarhuset før festen  4 ulike vors, som fungerte bra  God stemning på festen  Vaskingen gikk fint  Er det noe som kunne blitt gjort annerledes angående antallsbegrensningen?</p>	
Referat	<p>Gutta med huset fornøyd med gjennomføring.  Antallsbegrensning skapte spørsmål, enkelt forklart: Avklart med eier, belastning på huset styrer dette. Ønsker flest mulig med, derfor vi åpnet vors for alle.  Ellers lite problemer.  Ingen naboklager er bekjent per oss.</p>	
Konklusjon	Fornøyd med gjennomføring spent på resten.	

<b>Sak 28/2024</b>	<b>Meråkersamling - evaluering</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Marie Laukli</b>	
Saksinfo	<p>Fet samling!! At NTNUI langrenn hadde vært i bygda var den store snakkisen i Meråker mange dager i etterkant</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sportslig</li> <li>- Sosialt</li> <li>- Økonomi: Gikk i tap. Faktura mottatt og betalt?</li> <li>- Parkeringsavgift &amp; Sverigekjøring</li> </ul>	
Referat	<p>Gode tilbakemeldinger  Mer naboklager enn etter bli-kjent (soundbox i bil ble lagt merke til)  Må sette opp en mer konservativ fordeling av ekstern/ordinær for å unngå minus. Lite underskudd på denne posten, ikke kritisk.</p>	

	Parkeringsutgift oppdateres i erfaringskriv Husk engelsk informasjon om lengde på langtur, alle må ha næring.
Konklusjon	Bra gjennomført, forventer økt egenandel i fremtiden.

<b>Sak 7/2024</b>	<b>Utenlandstur - status</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Marie Laukli</b>	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 6.619,80 € (+ 3 € tourist tax pp pn)</li> <li>- 1.700,00 € må betales via bank transfer før 9. november 2024 <ul style="list-style-type: none"> <li>- Be deltakere betale i 2 omganger, kursjustert?</li> <li>- Første betaling 31. oktober?</li> </ul> </li> <li>- Deltakere i gang med å fylle ut skjema for flybilletter</li> <li>- Guri skal lage oversikt for leiebiler</li> </ul>	
Referat	Blir delt betaling, første betaling forventes slutten av oktober, andre litt før jul/etter gjennomført. Påmelding leiebil, legges ut asap, frist 30.okt.	
Konklusjon	Under kontroll, Husk å kjøpe startnummer og fly, samt legg inn fly i skjema. De som har fått plass finner dette i egen kanal på slack.	

<b>Sak 32/2024</b>	<b>Bruksvallarna - status</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Marie Laukli</b>	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Tradisjon tro - 50 plasser på Lullens</li> <li>- Laget påmelding - åpne den onsdag 16. oktober?</li> <li>- Pris - 70k med dagens kurs</li> <li>- Opplegg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fjällpizzan fredag kl. 19 booket</li> </ul> </li> </ul>	
Referat	<p>Samling har blitt dyrere, støtte fra HS til kjøring er ikke innvilget for treningssamling. Dette fører til økning i pris.</p> <p>Nærmer seg smertegrense for betaling, derfor likestilles pris for ordinære og eksterne.</p> <p>Pris forventet rundt 1900-2000kr</p>	

	Opplagg i Bruks ellers som tidligere år. Sjekker muligheter for avbestilling dersom denne ikke blir full. Påmelding kommer 16.okt etter planen, sjekk innlegg fra Marie på slack.
Konklusjon	Heia Sverige

<b>Sak 33/2024</b>	<b>Styresammensetning</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Herborg Skjelle</b>	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi begynner å komme litt utpå høsten, og det er på tide at dere tenker litt igjennom hvordan året har vært.</li> <li>- For mye / for lite arbeid?</li> <li>- Hvilke endringer bør gjøres for det neste året?</li> <li>- Line, Mathias og Herborg er i gang med å se på økonomiansvarlig-vervet. Vervet innebærer mye jobb, og det kreves en del kunnskap for å kunne gjøre arbeidet riktig. Gå gjennom forslag til å gjøre vervet litt bedre for den som innehar det.</li> </ul>	
Referat	<p>Arrkom fornøyd med vervet, ok mengde. MR-sjef, fornøyd med oppstart, virker ok mengde. Gammel sjef fornøyd slik det står. Sos.kom. går jevnt, gått fint, komite flittig i bruk. Står seg litt som det er ikke vits å utvide hvertfall. Sportslig ansvarlig, komite er key, ellers nok administrativt. Kan ta opp antall steder påmeldinger ligger. Blæst og material, material litt styr grunnet endringer som kommer. Blæst mengde ok. Nestleder, ok fornøyd, sponsor tar litt tid når det ikke er alt på plass. Økonomi, mye i perioder, internrevisjon er stort spesielt for en person. Komiteen er veldig hjelpsom. Leder, sponsorsituasjon påvirker leder også. Generelt er det en del som skjer. Web- ikke besvart</p> <p>Må finne VK for neste år.</p> <p>Vurderes utvide styret med økonomisk ansvarlig, hjelper kasserer.</p> <p>Vurderer å se på kasserer i ett år + økonomiansvarlig frem til sommer etter byttet. Mulig bedre erfaringsoverføring og bedre opplæring.</p>	

	Jobbes med til generalforsamling, styret ser det som hensiktsmessig å vurdere en til gitt økonomisk situasjon. Verv og løsning undersøkes av styret og tidligere kasserere.
Konklusjon	Under kontroll

<b>Sak 15/2024</b>	<b>Sportslig fremover</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Inger Kvåle Gissing</b>	
Saksinfo	HSK-7-økt Kamp mot O-gruppa Terminliste HK: frist 15. okt Møte med Studenterhytta 19. okt: hva ønsker vi i langrennsgruppa oss fra Studenterhytta?	
Referat	Meld dere på økt folkens!! Påmelding til kampen mot O-gruppa kommer, frist søndag. Noen som vil bake til fotballkamp, send melding til Julie!! HK, plan kommer, mye likt som før, noen endringer i rekkefølge grunnet VM og student trippel Vil senke terskel for hytta og kunne bruke hytta.	
Konklusjon	Det blir ikke vinter uten HK	

<b>Sak 16/2024</b>	<b>Sosialt fremover</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Julie Meinicke</b>	
Saksinfo	Beer Mile 25. oktober med HSK-7 Kjellerfest lørdag 26. oktober? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det skjer mye i uke 43, men vi kan bruke Omega sin kjeller hvis vi ønsker det. Kanskje se an interessen.</li> </ul> Gutte-/jentetrening i november? Sosialt på skisamlingen i Bruksvallarna Juleøl-test-fest 16. november <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hybel til hybel?</li> </ul> Finne dato og booke sted til Stakefesten 2025!	

Referat	<p>Vi blir med tri på beermile, påmelding åpner 15.okt. Hører om noen i Soskom. kan ta ansvar på kjellerfest. Julie borte. Fest under planlegging</p> <p>Gutte/ jentetrening tirsdag eller torsdag etter Bruks</p> <p>Blir sang og kake konk på lørdag.</p> <p>Juleøl 14.Nov? Kjeller?</p> <p>Forslag 25.April, Julie begynner å snakke med hytta.</p>
Konklusjon	Rai Rai

Sak 12/2024	Generelt	15 min
Type sak	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger Saksinfo	<p>Herborg Skjelle</p> <p>Sponsorsituasjonen Status fra Gråkallen opp-gjengen - Trenger folk på dugnad på selve løpsdagen! Høstmøte i kretsen Oppdatering fra Herborg</p> <p>Martine Grøttum Engen</p> <p>Oppdatering fra VM-komiteen!</p>	
Referat	<p>Sponsorjobben fortsetter.</p> <p>Blest litt ekstra for dugnad, husk å spørre på trening.</p> <p>Martin og Herborg på høstmøtet.</p> <p><b>Tobias med oppdatering for MR.</b> Blir seeding renn Frister med søknad, OK Nilsbyen booket. Styret ønsker tidtaker og løypesjef Oppdaterer hjemmesiden, fortsetter promotering på nett. Se ny.markarundt.no om du har tilbakemeldinger</p>	

<b>Sak 13/2024</b>	<b>Innkomne saker</b>	
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Herborg Skjelle</b>	
Saksinfo	Donere startnummer for Marka Rundt til veldedighetsauksjon for Smørekoppen? KM ostesmørbrød	
Referat	MR donerer et startnummer ink. lisens til veldedighetsauksjon. KM ostesmørbrød outsources, men må ha inkludert deltakeravgift	

**Neste styremøte: Mandag 4. november**